
Ridala Põhikooli hoolekogu koosoleku 

PROTOKOLL nr 3 

09. aprill 2025.a 

 

Koosoleku toimumise koht: Koosolek toimus ZOOMis 

Koosoleku algus- ja lõpuaeg:  18.00 –  18.50 

Osalesid: Kersti Arov, Ülle Kahem, Anu Maasing-Kungla, Maarja Magnus, Jaanika Miller, 

Liis Märtens, Piret Hill, Vendo Jugapuu,                                                                                                             

Kutsutuna oli koosolekul direktor Milve Viigand. 

Puudusid: Klaarika Hõimra, Evelyn Targamaa, Katre Kalamees 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Liis Märtens 

Protokollija: Liis Märtens 

 

PÄEVAKORD: 

1. Ridala Põhikooli ARENGUKAVA 2025 – 2027 ja ARENGUKAVA 2025 – 2027 

TEGEVUSKAVA kooskõlastamine. 

2. Jooksvad küsimused. 

ARUTELU 

1. Ridala Põhikooli ARENGUKAVA 2025 – 2027 ja ARENGUKAVA 2025 – 2027 

TEGEVUSKAVA kooskõlastamine. 

• Direktor Milve Viigand saatis hoolekogu liikmetele Ridala Põhikooli 

ARENGUKAVA 2025 – 2027 ja ARENGUKAVA 2025 – 2027 TEGEVUSKAVA 

lõpliku variandi (07.04.2025).  

• Arutati veel kord läbi kooli põhiväärtused, arengu eesmärgid ja põhisuunad, 

huvihariduse osa ja tähtsus kooli arengus ning ARENGUKAVA 2025 – 2027 

TEGEVUSKAVA. 

• Haapsalu Linnavolikogu esindaja Vendo Jugapuu esitas küsimuse, et kuidas saab 

jälgida arengukava täitmist. Direktor Milve Viigand vastas, et iga aasta viimasel 

koosolekul teeme kokkuvõtte, mis on sellesse aastasse planeeritud tegevustest tehtud, 

mis tegemata. Mis on tehtud lasteaias ja koolis?  

Otsustati: 

o Kiita heaks Ridala Põhikooli ARENGUKAVA 2025 – 2027 ja ARENGUKAVA 2025 

– 2027 TEGEVUSKAVA. 

Alus: Riigi üldhariduskooli hoolekogu moodustamise kord ja töökord, 3. peatükk 

Hoolekogu töökord § 4. Hoolekogu tööülesanded õppe- ja kasvatustegevuse 

korraldamisel ja juhtimisel punkt 1, mille kohaselt hoolekogu osaleb kooli arengukava 

ettevalmistamisel  ning annab selle kohta enne kinnitamist oma arvamuse. 



                                                                             

2. Jooksvad küsimused 

• Hoolekogu liige Piret Hill, kes veab „Teeme ära“ raames talgupäeva lasteaia 

õueala korrastamisel (30. aprill 2025) palus infot värvide kohta (lasteaia 

atraktsioonide värskendamine), et need vastaksid nõuetele ja oleksid 

vastupidavad. Ta andis ka teada, et plaanis on ka MUDAKÖÖGI parendamine-

värskendamine, väljakute värskendamine.  

• Direktor andis hoolekoguliikmetele teada, et aprillikuu vaheajal värvitakse üle 

liiklusväljak, mis on 12 aastaga tuhmunud. Lubas välja uurida sobilikud värvid 

ning anda nendest Piret Hillile teada. 

 

Otsustati:  

o Võtta informatsioon talgupäeva kohta teadmiseks. 

 

 

Järgmine Hoolekogu koosolek toimub 5. juuni kell 18.00.  

 

 

 

 

 


